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Protokół Nr XVI/2019 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Oleszycach 

z dnia 24 października 2019 r. 
 

Sesję rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:30 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych. Nieobecny radny Konrad Czerwiec (Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji). 

Ponadto w sesji udział wzięli: burmistrz Miasta i Gminy Oleszyce Andrzej Gryniewicz, zastępca 

burmistrza Miasta i Gminy Oleszyce Robert Brudniak, sekretarz Miasta i Gminy Jolanta Habało–

Zaniewicz, skarbnik Miasta i Gminy Zdzisława Spryńska, kierownicy referatów Urzędu Miasta 

i Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi z terenu gminy Oleszyce, 

przewodniczący Zarządu Miasta Oleszyce. Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu 

z sesji. W sesji wziął udział także Radny Rady Powiatu Lubaczowskiego Kazimierz Rymarowicz. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2019 r. 

5. Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

6. Przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych. 

7. Głosowanie nad projektem uchwały nr 95/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji.  

8. Głosowanie nad projektem uchwały nr 96/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2019  

9. Głosowanie nad projektem uchwały nr 97/2019 w sprawie w sprawie uchwalania Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Oleszyce z organizacjami pozarządowymi na rok 2020. 

10. Głosowanie nad projektem uchwały nr 98/2019 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za 

pojemniki o określonej pojemności. 

11. Głosowanie nad projektem uchwały nr 99/2019 w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Głosowanie nad projektem uchwały nr 100/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLV/311/2018 Rady Miejskiej w Oleszycach z dnia 29.03.2018 r. w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Oleszyce. 

13. Głosowanie nad projektem uchwały nr 101/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLV/312/2018 Rady Miejskiej z dn.29.03.2018 r. w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleszyce z prac w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje i zapytania pisemne. 

16. Sprawy różne 

17. Zakończenie obrad  
 



2 

 

Ad. 1 Sesję otworzył i prowadził obrady przewodniczący rady Wiesław Osuch, który po 

przywitaniu wszystkich przybyłych na obrady sesji, stwierdził na podstawie podpisanej listy 

obecności radnych, że dzisiejsza sesja rady jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

Ad.2 Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany. 

Nie zgłoszono zmian do przedstawionego porządku obrad sesji.  
 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Do protokołu z poprzedniej sesji: Nr XV/2019 r. z dnia 24.10.2019 r. uwag nie wniesiono.  
 

Ad.4 Informacja z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2019 r. 

Ww. informację przedstawiła przewodnicząca komisji Elżbieta Szczebiwilk i stanowi ona załącznik 

do niniejszego protokołu. Za jej przyjęciem informacji było 14 radnych (jednogłośnie). 
 

Ad.5 Sekretarz Miasta i Gminy Jolanta Habało–Zaniewicz przedstawiła informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Oleszyce w roku szkolnym 2018/ 2019. Powyższa informacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji.  

Ponadto treść wystąpienia odzwierciedla nagranie obrad umieszczone w BIP Urzędu Miasta 

i Gminy Oleszyce. 
 

Ad.6 Przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych. 

Stosownie do art. 24h ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (jednolity tekst 

Dz. U z 2019 r. poz. 506 ze zm.) przewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Osuch przedstawił 

informację z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej 

w Oleszycach:  

- na zakończenie kadencji 2014–2018, rozpoczęcie kadencji 2018-2023 i roczne oświadczenia 

majątkowe radnych za 2018 r. oraz burmistrza, zastępcy burmistrza, skarbnika gminy, sekretarza 

gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, osób zarządzających miejskimi osobami 

prawnymi oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza oraz w związku 

z objęciem funkcji i zakończeniem pełnienia funkcji. 

Jak wynika z przesłanej analizy przez Naczelnika Urzędu Skarbowego: 

 termin złożenia oświadczeń prawidłowy, 

 nie stwierdzono nieprawidłowości i braków formalnych w analizowanych oświadczeniach. 

Również Wojewoda Podkarpacki analizując oświadczenia majątkowe Burmistrza Miasta i Gminy 

Oleszyce oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej Oleszycach nie stwierdził nieprawidłowości 

 i braków formalnych. Termin złożenia tych oświadczeń - prawidłowy 
 

Ad.7 Głosowanie nad projektem uchwały nr 95/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Projekt ww. uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz 

Linek. Za przyjęciem ww. projektu uchwały jak w przedstawionej treści stanowiącej załącznik do 

niniejszego protokołu, głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Uchwała Nr XVI/94/2019 w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji. 
 

Ad.8 Głosowanie nad projektem uchwały nr 96/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2019.  
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Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta i Gminy Oleszyce Zdzisława Spryńska. Za 

przyjęciem ww. projektu uchwały jak w przedstawionej treści stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu, głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Uchwała Nr XVI/95/2019 w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji. 
 

Ad.9 Głosowanie nad projektem uchwały nr 97/2019 w sprawie w sprawie uchwalania Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Oleszyce z organizacjami pozarządowymi na rok 2020. 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła Elżbieta Szczebiwilk podinspektor Urzędu Miasta 

i Gminy Oleszyce. Za przyjęciem ww. projektu uchwały jak w przedstawionej treści stanowiącej 

załącznik do niniejszego protokołu, głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Uchwała Nr XVI/96/2019 w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji. 
 

Ad.10 Głosowanie nad projektem uchwały nr 98/2019 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki 

o określonej pojemności.  

Projekt powyższej uchwały przedstawił zastępca burmistrza Robert Brudniak. Za przyjęciem ww. 

projektu uchwały jak w przedstawionej treści stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu, 

głosowało 8 radnych, głosów przeciw nie było, 6 radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała Nr XVI/97/2019 w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji. 
 

Ad.11 Głosowanie nad projektem uchwały nr 99/2019 w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła Elżbieta Szczebiwilk podinspektor Urzędu Miasta 

i Gminy Oleszyce. Za przyjęciem ww. projektu uchwały jak w przedstawionej treści stanowiącej 

załącznik do niniejszego protokołu, głosowało 13 radnych, głosów przeciw nie było, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XVI/98/2019 w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Ad.12 Głosowanie nad projektem uchwały nr 100/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLV/311/2018 Rady Miejskiej w Oleszycach z dnia 29.03.2018 r. w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Oleszyce. 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła Elżbieta Szczebiwilk podinspektor Urzędu Miasta 

i Gminy Oleszyce. Za przyjęciem ww. projektu uchwały jak w przedstawionej treści stanowiącej 

załącznik do niniejszego protokołu, głosowało 11 radnych, głosów przeciw nie było, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

Uchwała Nr XVI/99/2019 w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Ad.13 Głosowanie nad projektem uchwały nr 101/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLV/312/2018 Rady Miejskiej z dn.29.03.2018 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Projekt powyższej uchwały 

przedstawił zastępca burmistrza Robert Brudniak. 

W sprawie ww. projektu uchwały głos zabrali: 
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Tadeusz Żurawel zwrócił uwagę, że w tym projekcie uchwały brakuje według niego zapisu dot. 

możliwości ubiegania się o wsparcie z „ochrony środowiska” na niektóre zadania dot. odbioru 

odpadów typowo rolniczych, a także o: 

 tworzeniu przy PSZOK-u punktu napraw „oddawanego” sprzętu elektronicznego (telewizory, 

pralki itp.),  

 o organizowaniu „wystawek” np. mebli itp. 

Radny Jan Woroniak wniósł pytanie odnośnie sposobu przyjmowania odpadów ze względu na 

ograniczenie do 100 kg. 

Radny Mariusz Borowiec m.in.  stwierdził, że projekt uchwały należy odłożyć, a podane informacje 

sprawdzić. 

Odpowiedzi udzielał zastępca burmistrza Robert Brudniak, który m.in. poinformował, że ustawa 

dopuszcza tworzenie punktów napraw, w chwili obecnej nie jest przewidziane wprowadzenie 

zapisu w uchwale ze względu na koszty utworzenia takiego punktu, ponadto poinformował, że 

istnieje możliwość wyboru z tego, co gromadzi PSZOK. Ponadto stwierdził m.in., iż zasadnym 

rozwiązaniem będzie podjęcie uchwały, a proponowane zmiany - po konsultacjach z radcą 

prawnym - wprowadzić jako poprawki do podjętej już uchwały. 

Przewodniczący Rady Wiesław Osuch również m.in. podkreślił, że po konsultacji z radcą prawnym 

takie poprawki można wprowadzić do podjętej uchwały. 

Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały jak w przedstawionej 

treści.  Za przyjęciem ww. projektu uchwały stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu, 

głosowało 9 radnych, głosów przeciw nie było, 5 radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała Nr XVI/100/2019 w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji. 

Imienne wykazy głosowań opublikowano: www.oleszyce.pl (e-Usługi, ERADA). 
 

Ad.14 Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleszyce z prac w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Andrzej Gryniewicz odniósł się do zgłoszonych uwag dot. wprowadzenia pewnych 

zapisów w podjętej uchwale stwierdził min., że w przypadku zaistnienia możliwości skorzystania  

z naboru wniosków na tego typu zadania, to na pewno z tego będziemy chcieli skorzystać.  

W dalszej części swego wystąpienia   przedstawił informację z prac w okresie międzysesyjnym, 

m.in. poinformował, że: 

- na ukończeniu jest realizacja zadania „Przebudowa drogi gminnej nr 105227R Stare Oleszyce–

Oleszyce”, 

- trwa montaż urządzeń w ramach zadania „Poprawa gospodarki ściekowej na terenie aglomeracji 

Oleszyce”, 

- w trakcie realizacji jest zadanie „Rozbudowa i przebudowa Przedszkola Samorządowego 

w Oleszycach - Etap II”,  

- wykonano przebudowę odcinka drogi w miejscowości Futory w ramach programu Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych,  

- w trakcie realizacji jest utwardzenie odcinka drogi przy cmentarzu komunalnym w Oleszycach,  

- zrealizowano zadanie związane z usuwaniem azbestu i wyrobów zawierających azbest, 

- ogłoszono przetarg na realizacje zadania „Przebudowa drogi gminnej nr 105217R 

ul. Konopnickiej km 0+000,00–0+253,00 w m. Oleszyce”, 
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- w dniu 28.10.2019 r. odbędzie się przetarg nieograniczony na dzierżawę części działki nr 353 

o pow. 3,50 ha - Cena wywoławcza za roczny czynsz za dzierżawę nieruchomości- 1400 zł 

brutto, 

- w dniu 11.10.2019 r. odbył się przetarg nieograniczony na sprzedaż działek: 

nr 365/37 – obręb Futory - 0,1146 ha - cena wywoławcza 34 075 zł – cena z przetargu - 34 425, 

nr 365/38 – obręb Futory - 0,1146 ha - cena wywoławcza 36 445 zł – cena z przetargu - 36 815, 

- w miejscowości Zabiała w 2019 roku wybudowano 13 przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Kwota dotacji wyniesie 97 540,50 zł, 

- na cmentarzu komunalnym zgodnie z pozwoleniem Konserwatora Zabytków usunięto 

„uszkodzone” drzewa,  

- rolnicy od 3 października składają wnioski do ARiMR o odszkodowania z tytułu gradobicia. 

Część rolników już otrzymało decyzję o wypłacie odszkodowania, a ostateczny termin składania 

wniosków upływa 15 XI 2019 r. 
 

Następnie burmistrz zwrócił się o zajęcie stanowiska w sprawie możliwości współfinansowania 

nierentownych linii PKS SA Jarosław - komunikacji użyteczności publicznej jeszcze w tym roku, 

w związku z wejściem w życie ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej. PKS Jarosław w przypadku gminy Oleszyce wykonuje 

miesięcznie średnio 3002 km, co przy zapewnieniu wkładu własnego tj.0,12 zł do każdego 

kilometra daje kwotę 360,24 zł. 

W podjętej dyskusji m.in. stwierdzono, że PKS SA Jarosław w pierwszej kolejności powinno 

zapewnić uruchomienie zlikwidowanego wcześniej dworca autobusowego w Lubaczowie, powstało 

także pytanie, dlaczego gminy mają finansować spółki akcyjne? Czy gminy dopłacając mogą żądać, 

aby spółka zainteresowała się budową dworca autobusowego?” czy możemy liczyć na pewne ulgi 

na kilometrze”? 

Przewodniczący rady podkreślił, że w tym temacie jest wiele niewiadomych, zaproponował, aby 

dyskusja na ten temat odbyła się podczas posiedzeń komisji rady, a obecnie dyskusję należy 

zakończyć. 
 

Ad. 15  Interpelacje i zapytania pisemne. 

               Nie zgłoszono. 
 

Ad.16 Sprawy różne. 

 

Radny Dariusz Bosak wystąpił w sprawie niepoprawienia zdewastowanej działki przez 

wykonawcę w związku z budową kanalizacji w m. Stare Sioło osiedle po byłym gospodarstwie 

rolnym, pomimo interwencji mieszkańców tego osiedla). 

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Robert Brudniak, min. poinformował, że wykonawca 

zobowiązał się do wykonania tych prac do końca października, w przeciwnym wypadku będzie 

rozpisany przegląd gwarancyjny. 

Przewodniczący Rady Wiesław Osuch wystąpił w sprawach przekazanych przez mieszkańców, 

 a dotyczących: 

 realizacji uchwały dotyczącej nadania imienia rondu? (czy są przybliżone uzgodnienia na ten 

temat?) 
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 kompleksowej opieki nad terenami „zielonymi”, zasugerował „opiekę” nad nimi Zakładu 

Aktywności Zawodowej. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz Andrzej Gryniewicz, który m.in. podkreślił, że są problemy 

 z zatrudnieniem pracowników do pielęgnacji terenów zielonych, próbujemy współpracować w tym 

zakresie z Zespołem Szkół w Oleszycach, a w ramach przeglądu gwarancyjnego, podmiot, który 

wykonywał to zadanie, dokona uzupełnienia lub wymiany roślin, które” wypadły”. 

Odnośnie ronda została opracowana „koncepcja” projektu organizacji ruchu, koszt ok. 2000 zł, 

szczegóły po dopracowaniu zostaną Radzie przedstawione. 

Następnie przewodniczący rady udzielił głosu Radnemu Powiatu Lubaczowskiego 

Kazimierzowi Rymarowiczowi, który w swym wystąpieniu odniósł się do problemu dotyczącego 

braku dworca autobusowego w Lubaczowie, wniósł w tej sprawie interpelację do Starosty. 

Powiat, ze względu na zbyt wysokie koszty zrezygnował z wykupienia budynku byłego dworca, 

jednakże wszystkie szkoły mają zapewniony dowóz uczniów sprzed szkoły i do szkoły. 

Odniósł się również jak to określił w kwestii bezpieczeństwa:  

 budowy chodnika w m. Futory do szkoły od skrzyżowania z drogą wojewódzką, 

 zagrożenia przy drodze (oderwany gzyms z budynku do Szkoły Podstawowej w Oleszycach. 

W sprawie dotyczącej ostatnich wyborów do Sejmu RP i senatu RP pogratulował wyboru Pani 

Teresie Pamule, która reprezentować będzie nasz Powiat w Sejmie. Inni kandydaci z naszego terenu 

osiągnęli również bardzo dobre wyniki. 

Podziękował także mieszkańcom za tak liczne wzięcie udziału w wyborach. 

W swym wystąpieniu poruszył także sprawę dalszych rozmów Dyrektora Zespołu Szkół 

w Oleszycach z Ministerstwem Rolnictwa dotyczących „przejęcia” szkoły, a raczej o przyczynach 

ich przerwania.  

Zwrócił się także z prośbą o zaproszenie Starosty Lubaczowskiego na „grudniową” sesję Rady 

Miejskiej w Oleszycach. 

Rada Barbara Hypiak odniosła się do kwestii konsekwencji podjęcia uchwały w sprawie nadania 

rondu imienia Świętego Arcybiskupa Józefa Bilczewskiego. Klub Radnych Razem dla Oleszyc 

przygotowując projekt uchwały w tej sprawie zadeklarował, że poniesie koszty związane 

z wykonaniem tablic, a jeżeli chodzi o uroczyste otwarcie to będą odrębne uzgodnienia. 
 

Treść wystąpień prelegentów odzwierciedla nagranie obrad umieszczone w BIP Miasta i Gminy 

Oleszyce.                    
 

Ad. 17 Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad, przewodniczący rady zamknął XVI 

sesję Rady Miejskiej w Oleszycach. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej 

Protokołowała: M. Żaczek  

mgr Wiesław Osuch 
 


